

Your Shares Matter, and So Does Your Involvement!



Your investment in Byblos Bank is a statement of confidence in its commitment to sound management and strong financials. As part of its corporate governance and transparency practices, the Bank is dedicated to ensuring you have access to accurate and relevant information

For this reason, Byblos Bank maintains several channels of communication through which you can direct any inquiries you may have, including:

- 1) For information relating to the price and performance of Byblos Bank's shares, please contact the Capital Markets Department by sending an email to capitalmarkets@byblosbank.com.lb
- 2) For information relating to Byblos Bank's financial performance, please contact the Investor Relations team by sending an email to investor-relations@byblosbank.com.lb
- 3) For detailed information on the Bank's financials and governance structure, please consult the various sections under the Investor Relations tab at www.byblosbank.com, where you can find, among others, the Bank's annual reports, quarterly financial results, share information, dividend distribution, Board of Directors membership, Board Member profiles, Board committees, Corporate Governance Charter, and a list of senior managers. An Investor Presentation with key financial highlights is also available.

Byblos Bank also cordially invites you to take part in the Annual Ordinary General Assembly to hear the Board of Directors' report on the Group's consolidated financial statements, among other matters.

Shareholders seeking to communicate directly with the Board of Directors should email the Board Secretary at shareholders@byblosbank.com.lb, or send a letter to the following address: Secretary, Board of Directors, Byblos Bank Headquarters, Elias Sarkis Avenue, Ashrafieh, P.O. Box 11-5605 Riad El Solh, Beirut, Lebanon.



أسهمك مهمة، ومشاركتك أيضاً!



يشكل استثمارك في بنك بيبلوس إعلان ثقة بمعايير الإدارة السليمة التي يعتمد عليها، وبالنتائج المالية المتينة التي يحققها. وكجزء من ممارسات الحوكمة الرشيدة والشفافية لديه، يلتزم المصرف بأن يضع بين يديك المعلومات الدقيقة التي تهتمك.

لهذا السبب، يقدم بنك بيبلوس قنوات تواصل متعددة يمكنك من خلالها أن توجه أي سؤال لديك، بما في ذلك:

- 1) للمعلومات المتعلقة بأسعار أسهم بنك بيبلوس وأدائها، الرجاء التواصل مع مديرية أسواق رأس المال من خلال إرسال بريد إلكتروني إلى capitalmarkets@byblosbank.com.lb
- 2) للمعلومات المتعلقة بأداء بنك بيبلوس المالي، الرجاء التواصل مع فريق العلاقات مع المستثمرين من خلال إرسال بريد إلكتروني إلى investor-relations@byblosbank.com.lb
- 3) للمعلومات المفصلة عن نتائج بنك بيبلوس وبنية الحوكمة المعتمدة لديه، الرجاء الاطلاع على مختلف الأقسام الموجودة تحت باب "العلاقات مع المستثمرين" Investor Relations على موقع المصرف على شبكة الإنترنت www.byblosbank.com، حيث يمكن إيجاد تقارير المصرف السنوية، النتائج المالية الفصلية، معلومات عن الأسهم، توزيع الأرباح، عضوية مجلس الإدارة، لمحة عن سيرة أعضاء مجلس الإدارة، لجان مجلس الإدارة، ميثاق الحوكمة، ولائحة كبار المدراء، وغيرها. كما يمكن أيضاً الاطلاع على عرض تقديمي للمستثمرين Investor Presentation يضم معلومات مالية رئيسية.

كما يدعوك بنك بيبلوس إلى المشاركة في جمعياته العمومية العادية السنوية للاستماع إلى تقرير مجلس الإدارة بشأن النتائج المالية المجمعة وأمور أخرى ذات صلة.

أما المساهمون الراغبون بالتواصل مع مجلس الإدارة بشكل مباشر، فيفترض بهم إرسال بريد إلكتروني إلى أمين سر المجلس على العنوان shareholders@byblosbank.com.lb، أو رسالة خطية إلى: الأمين العام، مجلس الإدارة، مقر بنك بيبلوس الرئيسي، جادة الياس سركيس، الأشرفية، صندوق بريد 11-5605 رياض الصلح، بيروت، لبنان.